
 
Mötesprotokoll 2019-01-27 
Bäckvägens andra samfällighet 
 
Närvarande: Ulf Neldefors, Mikael Blomqvist, Daniel Käll, David Wernersson 
 
1. Mötet öppnas 
 
2. Närvarande enligt ovan 
 
3. Frågor föregående Styrelseprotokoll 

• Stadsnätsbolaget har beviljats möjlighet att hålla ett informationsmöte i 
kvartersstugan om utbyggnaden av fiber. Datum för mötet kommer att informeras 
senare.  

• Taxi Kungsbacka har inte hörsammat styrelsens krav om ersättning för nerkört staket 
vid vändplatsen utanför 105A. Styrelsen kommer att informera medlemmarna om att 
undvika bolaget pga deras agerande.  

 
4. Ekonomi 

• Kassören undersöker möjlighet till att lägga upp ekonomiinformation på Dropbox. 
Eventuell kostnad för detta utreds. 

• Kostnader för bland annat gräsklippning, snöröjning och sophantering har ökat 
markant jämfört med 2017. Styrelsen planerar att lägga fram sparförslag för 
gräsklippning samt sophantering under årsmötet.  
 

5. Övriga frågor 
• Besöksparkeringen (snedställd) utanför 111 kommer dras in pga klagomål. Allt för 

många använder denna plats istället för de ordinarie platserna.  
• Kondensvatten-avrinning från värmepump vid gaveln till 113A behöver åtgärdas. 

Isbana bildas vintertid vilket ökar halkrisken.  
• Ny sekreterare behöver rekryteras. Valberedning kommer att få uppdrag att 

nominera kandidater inför årsmötet.  
 
6. Nästa möte 
24/2 kl 10.00 
 
7. Mötet avslutat 
 
Vid protokollet 
 
Daniel Käll    Ulf Neldefors 
 
 
-------------------------------   -----------------------------------  


